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Referat FAU-møte 6. mars 24 

Til stede: Claudia, Jone, Laila, Sharon, Kristin, Elise, Morten, Susanne 

Aman deltok for rektor pga sykdom.  

1.Rektor v/Aman svarte på tilsendte saker 

• 17. mai 2024 – hvordan blir det dette året? Kan elevene hjelpe med å lage plakater og 

dekorasjoner til 17. mai i kunst- og håndverkstimene? 

o Svar fra rektor: Det er bestilt busser fra sentrum til skolen i år som i fjor. Angående 

plakater så kan skolen sikkert ordne dette. K&H lærer Heidi tar kontakt med ansvarlig 

i FAU, info kan sendes til Thomas 

• Ønske om ekte håndballer til bruk i gymtimene. De har prøvd seg med håndball, men med 

mye «dårlige» baller 

o Svar fra rektor: Skolen har dårlig økonomi, og har en del håndballer som det har vært 

dårlig luft i. Skolen har satt av noe midler til å fornye utstyret i gymsalen, så det kan 

sikkert bestilles dersom elevene ønsker seg det. Aman nevnte at AKS også kanskje 

kan kjøpe dette. 

• Generelt er mobilfrie skoler et pluss, men det som mangler helt i debatten er at det ligger 

mange hjelpemidler på telefoner til f.eks dyslektikere og synshemmede. Hva slags 

løsninger/alternativer har skolen til det (mest sannsynlig enkelttilfeller)? 

o Svar fra rektor: De som har hjelpemidler på telefon har det også på digital enhet på 

skolen. Så det skal ikke være behov for telefon. Dersom det er egne apper som kan 

hjelpe de så mye i hverdagen så vil det være individuelle avtaler der. 

• Oppfølging på om google forms-skjemaet kan brukes til elevundersøkelsen, for å 

kartlegge/undersøke trivsel/mobbing 

o Svar fra rektor: GDPR tilsier at det ikke kan brukes slik det er nå. Må sjekkes hvordan 

det kan la seg gjennomføre på en sikker og god måte 

• Oppdatering må skolegårdsprosjektet – hvordan går vi frem? 

o Svar fra rektor: Det har kommet en ny saksbehandler i Oslobygg igjen. Thomas tar 

kontakt for å få status 

• Veiledning, oppfølging, faglig input/kompetanseløft av AKS ansatte.  

o Svar fra AKS leder Aman: AKS har ukentlig oppfølging av AKS ansatte, der mobbing er 

ett av temaene det er fokus på.  

2. Spørsmål og svar AKS 

• Enkelte har opplevd tilfeller der barna (og / eller foresatte) ikke blir møtt på en god måte ved 

levering / henting.  

o Alle burde bli møtt med et «hei» og et smil når de kommer på AKS, og dette var 

Aman enig i. Hun har også informert de ansatte om viktigheten av dette. 

• Hva er mobil-policyen til AKS for ansatte?  

o AKS ansatte har ikke lov til å bruke privat mobil i arbeidstiden. Dersom noen har 

opplevd at ansatte sitter på mobilen så er det sannsynligvis AKS-mobilen de bruker til 

å svare på meldinger eller ta bilder 

• Er det begrensning på hvor mye mat elevene får på AKS? 

o Det er en begrensning på ulike matretter, f.eks 2 brødskiver pr elev, 1 toast, 2 

knekkebrød osv. Når de har varmmat er det alltid nok til at alle blir mette og de som 

er mer sultne får mer dersom de ønsker det. AKS er opptatt av å ikke kaste mat. 
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• App for registrering i stedet for manuelle lister 

o Kvaliteten på appene er for dårlige, men det er planlagt å bruke dette etter hvert 

• Deltakelse i ferier 

o Enkelte barn har opplevd å ikke få komme på AKS i ferien fordi foreldre har glemt å 

melde på barnet innen fristen. AKS har nå innført ventelister slik at barn som ikke er 

påmeldt ønsker å komme, vil de bli kontaktet dersom det er ledig kapasitet.  

• Positive tilbakemeldinger til AKS 

o Mye bra og varierte aktiviteter i forhold til andre aktivitetsskoler 

o Fint at de har malt veggene. Aman nevnte at de planlegger å dekorere veggene etter 

hvert. 

3. 17. mai og status fra komiteen 

• Arrangementskomiteen har hatt første planleggingsmøte  

• Klassekontaktene for 2. og 5. trinn informerer på foreldremøtene i mars og oppfordrer 

foreldrene til å melde seg som frivillige. Mail med skjema for påmelding er planlagt sendt ut 

før påske.  

• Budsjett på kr 8500,- ble godkjent  

4. Eventuelt 

Kan Jeriko skole arrangere loppemarked for mer inntekter til FAU/klassekassene? Det er 

erfaringsmessig mye jobb og logistikk med å arrangere loppemarked så det bør være mer 

«lavterskel», f.eks salg av gamle leker/klær / barna sine håndverk og at inntektene går til 

hver enkelt klasse. Det kan arrangeres i gymsalen eller evt ute hvis fint vær. Mange panter 

flasker for å tjene penger til klassetur i 7. klasse, kanskje dette kunne være et alternativ? 

Fortjenesten kan også gå til noe sosialt utenom 7. klasse tur. Det blir vanskelig å få til dette 

denne våren, men eventuelt til høsten da det ikke er så mange andre aktiviteter (legge til i 

årshjul)?  

Noe lignende ble organisert på skolen for noen år tilbake – Claudia skulle sjekke videre – sjekket og 

ble informert om at skolen hadde nok et miniloppemarked i mange år til inntekt for Redd Barna. Da 

hadde barna med seg leker, bøker, spill o.l. de ikke lengre trengte.  Dette var i forbindelse med FN-

dagen og hadde gjerne en liten markering av hvorfor vi feiret FN- dagen på slutten av dagen.  

Foresatte bidro i form av kakebaking og kaffe/te. I tillegg var det loddtrekning, hvor noen av de beste 

lekene/spillene ble plukket til gevinst. Det gikk på rundgang med klassene på storskolen å arrangere 

dette. Elevene hjalp til å ordne i stand, de solgte "lopper", lodd m.m.   

Barna elsket dette, men det ble dessverre litt mye jobb å få til dette i skoletiden. 

Tips om eventuelt bokmarked. Nøklevann skole har noe lignende pågående. Der skulle foreldrene 

arrangere dette. Mulig de også kunne ta med spill. Kanskje det er noe for Jeriko skole også? 

• Foreldrekonferansen 2024 har påmeldingsfrist 8. mars 

 

5. Til neste FAU-møte 

Foreningen «Voksne for barn» har et tilbud om gruppesamtaler i skolen for barn som 

opplever skilsmisse. https://vfb.no/hva-vi-gjor/psykisk-helse-og-livsmestring-i-

skolen/skilsmissegrupper/. Er dette programmet noe som kunne organiseres / legges til rette 

for på Jeriko skole også, ved behov? 

 

https://vfb.no/hva-vi-gjor/psykisk-helse-og-livsmestring-i-skolen/skilsmissegrupper/
https://vfb.no/hva-vi-gjor/psykisk-helse-og-livsmestring-i-skolen/skilsmissegrupper/
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Hvem kontakter man for overnatting på skolen (for 6. trinn)? Hvor mange foreldre er det 

«behov» for av erfaring? 

 

Neste FAU møte blir onsdag 10. april (pga påsken), fra kl, 17:30  

 

 


